
Referat fra konstituerende bestyrelsesmøde tirsdag den 3. april klokken 19:00 i klubhuset. 

Indkaldte:   Formand Thomas Mantzius, Kasserer Bent Ehlers, bestyrelsesmedlem Lars Jørgensen, 

bestyrelsesmedlem Peter ”helios”,  bestyrelsesmedlem Michael Bøgild suppleant  Fritz Lauritzen,  

suppleant Roel Jørgensen. 

Fraværende: ingen 

Dagsorden: 

1. Underskrift af tidligere referater.  

2. konstituering af bestyrelse. 

3. indkommen post. 

4. Ønske fra kapsejladsudvalget om en ”billig printer” til klubhuset. 

5. Ønske fra jolle sejlere om at kunne benytte følgebåde til ”Security”. 

6. gennem gang af nyt reglement for klubbens sejlbåde og forhåbentlig underskrivning. 

7. orientering fra Korsør lystbådehavn a.m.b.a  

8. orientering fra udvalg. 

9. Eventuelt. 

 

Referat: 

 

Punkt 1: Alle referater blev underskrevet uden kommentarer. 

 

Punkt 2: Lars Jørgensen forsætter som sekretær og Michael Bøgild indtager næstformandsposten 

efter Thomas Mantzius. Thomas forsætter som repræsentant i amba. 

 

Punkt 3: ikke noget post som er relevant at skrive til referat. 

 

Punkt 4: Thomas Mantzius havde medbragt og installeret en aflagt printer inden mødet startede. 

 

Punkt 5: De personer som ønsker at kunne gøre brug af security jolle får instruktion af Frits og der 

blev aftalt placering af nøgle som er tilgængelig i nødstilfælde.  

 

Punkt 6: Reglement blev besluttet og det gamle skal udskiftes med det nye alle de steder hvor det på 

nuværende er placeret.   

Action!! Lars 

 

Punkt 7: Thomas berettede om god stemning i amba og opfordrede til at sejlklubben indkøber 

strømkabel med måler som havnens andre brugere er pålagt at købe. 

  

Punkt 8:  

 

Sejlerskolen: alle både er i vandet og der har været afholdt info møde for nye elever. Aldrig mens 

Kristian har været leder har sejlerskolen haft så mange instruktører og der er plads til 2 elever mere. 

Ny drabant 24 er sejlklar men der mangler ”finesser” Lars kommunikerer med bådsmænd.  

 



Kapsejladsudvalget:  

1. E-mærke ved Alhøj skal udlægges og det skal overholde gældende krav med refleksbånd.  

Aktion!! Frits med hjælpere 

 

2. Lars efterlyser at alle går i tænkeboks med at skaffe hjælpere til H-båds Dm i uge 27. Michael 

kommer med initiativ til at få lavet en folder og gå en brotur hvor man snakker med folk.  

Aktion!! Lars skaffer materiale Thomas laver folder Michael går brotur. 

 

Juniorafdeling: opstart 5 maj udvalget afventer og ser hvor mange som møder op inden yderlig 

tiltag for at skaffe nye juniorer. 

 

Punkt 9:  

1. 

Michael spørger ind til hvem som er i de forskellige udvalg. Der informeres om udvalgenes 

sammensætning. Der snakkes om emnet og problemet i at der er personer har mange roller.  

 

2.  

Michael spørger om klubben har en fremadrettet plan. De som har siddet i bestyrelsen flere år 

meddeler at der er planer men de er ikke lagt i struktur, en opgave der fremadrettet skal arbejdes med 

i bestyrelsen. 

 

3. 

Der leveres ny drikkeautomat meget til den tidligere da det ikke umiddelbart var muligt at få 

leverandørens automat til at arbejde sammen med havnekortsystemet. Der er tegnet forsikring som 

matcher værdien af automaten og Frits vil være manden som sørger for at den er pengeløs til natten.  

 

4. 

Opbrudt kaffeautomat fra leveres tilbage og det nuværende system med kontant betaling i ”koppen” 

Forsætter indtil videre. Tak til Bent Jørgensen for pasning af maskinen 

Aktion på aflevering!! Roel Jørgensen 

 

Referent var Lars Jørgensen og mødet sluttede ca. klokken 21.30 

 

 

 

 

 

 


